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Algemene vergadering 22 mei 2024 
door Willem Hekhuis 
 
Nieuwe naam – zelfde club 
 
VGOmedia hee� een nieuwe naam. Voluit is het voortaan ‘Vereniging van gepensioneerde 
medewerkers van media- en aanverwante organisa�es’. De oude benaming (Vereniging van 
Gepensioneerde medewerkers van omroep en andere Media) voldeed niet meer: we zijn, in 
navolging van ons pensioenfonds, breder geworden dan alleen de omroep. De a�or�ng VGOmedia 
blij� gehandhaafd. 
 
De nieuwe naam is onderdeel van een wijziging van de statuten van VGOmedia, die aan de orde 
kwam �jdens de Algemene Vergadering van 22 mei bij Beeld & Geluid in Hilversum. De oude statuten 
dateren uit 2009 en sindsdien is er, in onze vereniging, in de maatschappij en de wetgeving, nogal wat 
veranderd. De doelstelling – belangenbehar�ging – verandert niet. Wel behoren nu ook informa�e en 
advies aan de leden tot de taken en is er ook aandacht voor welzijn, naast de materiële 
belangenbehar�ging. 
Er was een meer dan ruime meerderheid vóór de statutenwijziging. Bestuurslid mr. Gert Dekkers, die 
de statutenwijziging had voorbereid kon constateren dat van de 41 aanwezige leden er 40 voor 
stemden. Eén lid onthield zich van stemming. 
 
De nieuwe wet 
Het grootste deel van de vergadering was gewijd aan de nieuwe Wet Toekomst Pensioenen (WTP), 
die weliswaar in Tweede en Eerste kamer met een ruime meerderheid is aangenomen, maar die nog 
steeds op weerstand stuit in pensioenland. “Het maatschappelijk draagvlak voor de wet ontbreekt”, 
zei vicevoorzi�er Anton de Bekker. Hij zat de vergadering voor bij afwezigheid van voorzi�er Hella 
Lie�ing, die ziek thuis zat.  
In zijn openingswoord zei De Bekker, trots te kunnen zijn op de communica�emedia de vereniging: 
het Recorder, de Nieuwsbrief en de website. Punt van zorg blij� het ledenbestand dat maar blij� 
afnemen. Van de 11.000 PNO-gepensioneerden zijn er minder dan 2000 lid van VGOmedia en 
werving is dan ook prioriteit bij het bestuur. 
Voorzi�er Hella Lie�ing werd herbenoemd voor een nieuwe termijn. Tot nieuw bestuurslid werd 
gekozen Anneke Lazar, die beoogd nieuw penningmeester is (zie kader). 
 
PNO Media 
Bestuursvoorzi�er José Schenkel van PNO Media kon meedelen dat het pensioenfonds goed op 
schema zit met de overgang naar de nieuwe wet. Op 1 september van dit jaar moeten alle plannen 
zijn afgerond en op 1 januari 2027. Er vindt overleg met het VGOmedia-bestuur plaats over de vorm 
van het ‘hoorrecht’ dat gepensioneerdenorganisa�es volgens de WTP toe komt.  
Er ontstond wat discussie in de zaal over de 21% die we nog achterlopen door jaren van niet-
indexeren. Zijn we die kwijt als onze pensioenen zijn ‘ingevaren’ in de nieuwe wet? Ja, was het 
antwoord, het is niet mogelijk om dat mee te nemen naar het nieuwe stelsel. José Schenkel beloofde 
te bekijken wat de komende paar jaar nog mogelijk is.  
Schenkel vertelde dat PNO Media wat duurzaamheidsambi�es betre�, alle beleggingen hee� 
teruggetrokken uit 160 olie- en gasbedrijven. Nog wel in de portefeuille zi�en bedrijven in deze 
sector die aantoonbaar bezig zijn de uitstoot met 40% te verminderen. 
PNO Media hee�, aldus Schenkel, over heel 2023 een beleggingsresultaat van 8,3% gehaald. 
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Voorstander
Spreker deze middag was Gerard Riemen, werkzaam bij het beleidsteam pensioenen van de FNV. Hij 
hee� een lange staat van dienst in de pensioenwereld en toonde zich een warm voorstander van de 
WTP. “Durf de onzin die wordt rondgebazuind te weerleggen”, zei hij, en hij vroeg zich af waarom de 
discussie over de wet maar niet tot bedaren komt. “In Nederland discussiëren we fel, maar daarna is 
het over”, zei hij. “Maar bij de pensioenen eindigt het maar niet.” Een kant-en-klare oplossing had ook 
hij niet. “Een las�g verhaal”, vond hij en noemde factoren als wantrouwen, poli�eke idealen en angst 
voor het nieuwe en onbekende.

Conservator Bas Agterberg van Beeld & Geluid vertoonde onder het mo�o ‘Voor intern gebruik’ een 
paar fragmenten van enkele ‘bedrijfs’films uit de collec�e van B&G. Een eigen bedrijfsfilm van de NTS,
de voorbereidingen in Indonesië van het koninklijk bezoek in 1971, een NOB-film uit 1988 en het 
afscheid van Hanneke Janiczak-Meijer van KRO’s Brandpunt uit 1972. Een gedwongen afscheid, omdat 
ze zwanger was. Zo ging dat in die �jd…

Anneke Lazar-Tammer, nieuw bestuurslid
Graag stel ik mij even voor als nieuw bestuurslid van VGOmedia in de beoogde func�e van 

penningmeester. Sinds 1972 werk ik in de administra�eve sector. Door avondstudie van PD, MBA, BIV,

FMR en SPD heb ik me tot een allround financieel professional ontwikkeld.

Ik heb een uitgebreide financiële achtergrond, die ik onder meer heb opgedaan �jdens een 

dienstverband van 22 jaar bij PNO Media en daarvoor 14 jaar bij een algemeen ziekenhuis, een 

voorloper van Tergooi Ziekenhuis. Ik denk dat ik de juiste vaardigheden heb om penningmeester te 

worden. Ik doe dat zeker niet voor het eerst. Ik heb �en jaar bestuurlijke ervaring opgedaan als 

penningmeester van HLTC ’t Melkhuisje. Daarna ben ik tot de Raad van Advies toegetreden, en dat 

doe ik nu nog. Hiervoor heb ik de �tel Lid van Verdienste toegekend gekregen.

Het lijkt mij leuk om tot dit enthousiaste bestuur toe te treden, en ik denk hieraan een goede bijdrage 

te kunnen leveren.


